
Westland
Rondvraag voor commissie MO van 26 november 2018

Tijdens de Raadsvergadering van 16 oktober jl. betreffende agendapunt 7 Kredietvoorstel scholen heeft de fractie van VVD Westland vragen gesteld n.a.v. nadere informatie van de schoolbesturen.De wethouder heeft in antwoord hierop aangegeven dat hij op zeer korte termijn met de schoolbesturen om de tafel zou zitten, e.e.a. zou bespreken en zou terugkoppelen in de eerstvolgende commissie MO.Dit leidt tot de volgende vraag:Kan de wethouder een terugkoppeling geven van hetgeen met de schoolbesturen hierover besproken is?Namens de fractie van VVD Westland,Geraldine van der Knaap


